

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. *Leslie* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

Quebec and
Three Rivers
Charitable In-
stitutions Bill,
passed.

An engrossed Bill to appropriate certain sums of money therein mentioned, in aid of certain Charitable Institutions in the City of *Quebec*, and Town of *Three Rivers*, was read for the third time.

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. *Tessier* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

Sick Mariners
Fund Bill,
passed.

An engrossed Bill to create a Fund for defraying the expense of the medical treatment and cure of sick Mariners and Seamen belonging to vessels lying in the Ports of *Quebec* and *Montreal*, was read for the third time.

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. *Tessier* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

St. Charles'
Free Bridge
Bill, passed.

An engrossed Bill to establish a free or public Bridge over the River *St. Charles*, was read for the third time.

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. *Vanfelson* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

Parish and
Town Officers
Bill, passed.

An engrossed Bill to provide for the nomination and appointment of Parish and Town Officers within the Seigniories and Townships of this Province, was read for the third time.

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. *Davis* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

Montreal
Events of 21st
May, 1832.

The Order of the day for the House in Committee to examine by Evidence into the Events connected with and which led to the interference of an armed Military Force at the late Election of a Representative for the West Ward of *Montreal*, being read;

The House accordingly resolved itself into the said Committee,

Mr. *Dionne* took the Chair of the Committee; and after some time spent therein,

Mr. Speaker resumed the Chair;

And Mr. *Dionne* reported that the Committee had made some progress, and had directed him to move for leave to sit again.

Ordered, That the said Committee have leave to sit again on Friday next.

Stanstead Elec-
tion Certificate
amended.

Thomas Douglass, Esquire, Clerk of the Crown in Chancery, attended according to the Order of the House of yesterday, and amended the Return of Election for the County of *Stanstead*, by striking out the name of "*Wright Chamberlin*," Esquire, and inserting that of "*Marcus Child*," Esquire.

Then, on Motion of Mr. *Bourdages*, seconded by Mr. *Raymond*,
The House adjourned.

Wednesday, 19th February, 1834.—Four o'Clock, P. M.

Adjournment.

ORDERED, That when this House adjourn, it will adjourn till to-morrow, at ten o'Clock in the forenoon, to take into consideration the State of the Province in the Committee of the whole House.

Marcus

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. *Leslie* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Un Bill grossoyé pour affecter certaines sommes d'argent y mentionnées, pour le secours de certaines Institutions de Charité, pour la Cité de *Québec* et la Ville des *Trois-Rivières*, a été lu pour la troisième fois.

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. *Tessier* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Bill en faveur
d'Institutions
Charitables à
Québec et aux
Trois-Rivières,
passé.

Un Bill grossoyé pour créer un Fonds, à l'effet de subvenir au traitement Médical, et aux soins des Marins et Matelots Malades, à bord des Vaisseaux qui se trouvent dans les Ports de *Québec* et de *Montréal*, a été lu pour la troisième fois.

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. *Tessier* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Bill pour créer
un fonds pour
les Marins ma-
lades, passé.

Un Bill grossoyé pour établir un Pont Libre ou Public sur la Rivière *St. Charles*, a été lu pour la troisième fois.

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. *Vanfelson* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Bill du Pont
libre St. Char-
les, passé.

Un Bill grossoyé qui pourvoit à l'élection et à la nomination d'Officiers de Paroisses et de Villes, dans les Seigneuries et Townships de cette Province, a été lu pour la troisième fois.

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. *Davis* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Bill relatif à
des Officiers de
Paroisses et de
Villes, passé.

L'Ordre du Jour pour que la Chambre se forme en Comité pour s'enquérir, par l'Audition de Témoins, sur les Evénemens liés et qui ont conduit à l'intervention d'une Force Militaire armée, à la dernière Election d'un Représentant pour le Quartier Ouest de *Montréal*, ayant été lu;

La Chambre s'est en conséquence formée en le dit Comité.

M. *Dionne* a pris la Chaire du Comité; et après y avoir siégé quelque temps,

M. l'Orateur a repris la Chaire;

Et M. *Dionne* a fait rapport que le Comité avait fait quelque progrès, et lui avait enjoint de demander permission de siéger de nouveau.

Ordonné, Que le dit Comité ait la permission de siéger de nouveau, Vendredi prochain.

Evenemens à
Montréal du 21
Mai 1832.

Thomas Douglass, Ecuyer, Greffier de la Couronne en Chancellerie, est comparu, conformément à l'ordre de la Chambre, d'hier, et a amendé le Retour de l'Election du Comté de *Stanstead*, en biffant le nom de "*Wright Chamberlin*, Ecuyer," et y insérant le nom de "*Marcus Child*, Ecuyer."

Certificat de
l'Election de
Stanstead, a-
mendé.

Alors, sur Motion de M. *Bourdages*, secondé par M. *Raymond*,
La Chambre s'est ajournée.

Mercredi, 19 Février 1834.—Quatre Heures, P. M.

ORDONNE'. Que lorsque cette Chambre s'ajournera, elle s'ajourne à demain, à dix Heures du Matin, pour prendre en considération l'Etat de la Province, dans le Comité de toute la Chambre.

Ajournement.

Marcus